
LÕhabitatge i la seguretat centren el debat a Salt

Els candidats coincideixen a valorar el futur parc de salut com una gran

Òopor tunitatÓ per al municipi

La CUP sÕabst� de par ticipar en el debat electoral en protesta per la

par ticipaci� de Vox

El debat electoral a Salt, organitzat per El Punt Avui, va comen�ar amb sorpresa. Cristina Sibina (IPS-CUP) va dir

en lÕ�ltim torn de les presentacions que la seva formaci� no compar tiria espais amb Òun par tit dÕextrema dretaÓ

com Vox i va abandonar la sala. Al seu seient, hi va deixar una estelada i una reproducci� de la ic�nica fotograf ia

de Pere Catal� i Pic Aixafem el feixisme, en qu� una espardenya trepitja una greu gammada.

Aquest cop dÕefecte va agafar tothom amb el peu canviat. Sergi Fabri (Vox), per alálusions, va rebatre els retrets

de Sibina i va tirar pel dret vinculant la immigraci� amb la delinq��ncia de Salt, perqu�, segons Òles dadesÓ, el

82% dels delictes els cometen estrangers. Aquesta xifra va ballar durant el primer bloc del debat, el de

lÕemerg�ncia social, ja que la resta dÕalcaldables no hi donaven validesa.

Els candidats van coincidir a af irmar que cal millorar les condicions de vida dels saltencs. Rober t F�bregas

(Junts) apostava per promoure lÕocupaci� com a via de millora. Per Joan Mar t�n (PSC), lÕacc�s als llocs de treball

de qualitat es fa m�s dif�cil si no millora la qualif icaci� acad�mica dels escolars saltencs i Jordi Vi�as (ERC) va

recordar que el consistori havia hagut de bregar amb una pand�mia. Fabri va dir que els ve�ns no tenen garantit

el dret a viure en pau.

LÕhabitatge va centrar un altre bloc del debat.  El PSC i ERC coincidien  a voler augmentar el parc p�blic amb

lÕadquisici� de m�s pisos, mentre que Junts es mostrava par tidari de comprar-ne menys i apujar lÕIBI als grans

tenidors. Vox propugnava la lluita contra lÕocupaci�.

El bloc de serveis va tenir la seguretat com a tema estrella. Tots els candidats van dir que calia millorar-la, ja fos

amb m�s agents c�vics i m�s policia, amb la millora de la iláluminaci� o amb lÕ�s de drons, lectors de matr�cules i

c�meres. Aix� s�, Vi�as va recordar que qualsevol ampliaci� de plantilla sÕha de pagar.

Pel que fa a lÕurbanisme, el futur parc de salut va generar consens com a gran opor tunitat per a Salt. Vi�as va dir

que hauria de ser el ÒmotorÓ del municipi. Mar t�n hi va coincidir, per� va acusar el consistori dÕanar tard en la

cessi� dels terrenys. F�bregas va assenyalar que cal integrar el campus de salut al centre de la ciutat. En aquest

punt, tamb� es van discutir les inversions en infraestructures que necessita Salt, tant culturals com espor tives.

Tots van dir que cal potenciar-ne de noves, a excepci� de Fabri, que es conforma a millorar les que ja hi ha

perqu� estan molt deixades.
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